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Protokół z XLV
Sesji Rady Powiatu Bieszczadzkiego

w Ustrzykach Dolnych
z dnia 11 marca 2010 r.

Posiedzenie XLV Sesji Rady Powiatu rozpoczęło się o godz.
1400 w sali narad siedziby Starostwa Powiatowego
w Ustrzykach Dolnych według poniższego porządku obrad:

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
3.Informacja z działalności Zarządu Powiatu w okresie

międzysesyjnym.
4. Informacja z działalności Powiatowego Urzędu Pracy za

rok 2009.
5. Podjęcie uchwał Rady Powiatu Bieszczadzkiego w sprawach:

1) wprowadzenia zmian w budżecie powiatu na 2010 r.,
2) uchylenia uchwały Nr XLIV/244/10 Rady Powiatu

Bieszczadzkiego z dnia 29 stycznia 2010 w sprawie ustalenia
regulaminu określającego wysokość stawek oraz szczegółowe
warunki przyznawania dodatków do wynagrodzenia
zasadniczego, szczegółowe warunki obliczania i wypłacania
wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny
doraźnych zastępstw oraz wysokość i warunki wypłacania
nagród ze specjalnego funduszu na nagrody za osiągnięcia
dydaktyczno-wychowawcze nauczycieli w szkołach
i placówkach prowadzonych przez Powiat Bieszczadzki,

3) ustalenia regulaminu określającego wysokość stawek oraz
szczegółowe warunki przyznawania dodatków do
wynagrodzenia zasadniczego, szczegółowe warunki
obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny
ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz
wysokość i warunki wypłacania nagród ze specjalnego
funduszu na nagrody za osiągnięcia dydaktyczno-
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wychowawcze nauczycieli w szkołach 1 placówkach
prowadzonych przez Powiat Bieszczadzki.

4) przyjęcia sprawozdania z działalności Powiatowego Centrum
Pomocy Rodzinie w Ustrzykach Dolnych z realizacji zadań
w 2009 r. oraz wykazu potrzeb w zakresie pomocy społecznej
na 2010 rok,

5) wprowadzenia zmian do uchwały w sprawie określenia
zadań na które przeznaczone zostały środki Państwowego
Funduszu Rehabilitacji Osób niepełnosprawnych w planie
finansowym dla Powiatu Bieszczadzkiego na 2010 rok,

6) uchwalenia programu współpracy Powiatu Bieszczadzkiego
w 2010r. z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami,
o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia
2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie,

7) wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości na
rzecz Gminy Ustrzyki Dolne,

8) zatwierdzenia planów pracy komisji Rady Powiatu
Bieszczadzkiego.

6. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi na nie.
7. Wolne wnioski i oświadczenia radnych.
8. Zakończenie obrad sesji.

Ad. 1

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Otwieram XLV Sesję Rady Powiatu i stwierdzam, że na 15
radnych obecnych jest 11 radnych ( zgodnie z listą obecności ),
w związku z tym obrady są prawomocne. Następnie przeczytał
porządek obrad pytając czy są propozycje zmian
w przedstawionym porządku obrad.
Propozycji zmian nie było.

Ad. 2

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Poinformował, że protokół z poprzedniej sesji został podpisany,
znajduje się on w Biurze Rady i był do wglądu pań i panów
radnych. Dlatego też zaproponował aby przyjąć go bez
odczytywania.
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Czy ktoś z Państwa radnych ma jakieś uwagi odnośnie tego
protokołu?
Uwag nie było.

Ad. 3

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. Informacja
z działalności Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym.
Proszę Panią Barbarę Pasionek o przedstawienie tej informacji.
Informacja stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 4

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. Informacja
z działalności Powiatowego Urzędu Pracy za rok 2009.

Głos zabiera Pani Joanna Szczepanik - Dyrektor PUP
w Ustrzykach Dolnych, która przedstawia informację
z działalności PUP za rok 2009.
Przedstawiona informacja stanowi załącznik do protokołu.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Czy ktoś z Państwa radnych ma jakieś pytania do Pani dyrektor?
Pytań nie było.

Ad. 5, pkt. 1

Wiceprzewodniczący Rady Pan Stanisław Kaczmaryk
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. podjęcie
uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie powiatu
na 2009 r.

Głos zabiera Pani Barbara Pabis -Skarbnik Powiatu
Proponuje się zmniejszyć. budżet powiatu o kwotę
2.040.959,06 zł.
N a tę kwotę składaj ą się :
- dotacja celowa otrzymana z budżetu państwa na zadania bieżące
dla Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w wysokości
24.000,00 zł.,
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- dotacja celowa otrzymana z budżetu państwa na zadania bieżące
dla Domu Pomocy Społecznej w Moczarach w wysokości
341.317,00 zł.,
- dotacja rozwojowa dla Powiatowego Urzędu Pracy w wysokości
579.100,00 zł.
Otrzymaliśmy również pomoc finansową na dofinansowanie do
budowy windy w szitalu :

od gminy Lutowiska w wysokości 5.000,00zł.
od gminy Ustrzyki Dolne w wysokości 50.000, OOzł

Wiceprzewodniczący Rady Pan Stanisław Kaczmaryk
Czy ktoś z Państwa radnych ma jakieś wnioski i uwagi odnośnie
tego projektu uchwały?
W związku z tym, że wniosków 1 uwag nie było
Wiceprzewodniczący odczytał projekt uchwały i następnie
przystąpiono do głosowania.
Udział w głosowaniu wzięło 11 radnych.
Uchwała została podjęta jednogłośnie. Uchwała w załączeniu.

Ad.S, pkt.2

Wiceprzewodniczący Rady Pan Stanisław Kaczmaryk
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. podjęcie
uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XLIV/244/10 Rady
Powiatu Bieszczadzkiego z dnia 29 stycznia 2010 w sprawie
ustalenia regulaminu określającego wysokość stawek oraz
szczegółowe warunki przyznawania dodatków do wynagrodzenia
zasadniczego, szczegółowe warunki obliczania i wypłacania
wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych
zastępstw oraz wysokość i warunki wypłacania nagród ze
specjalnego funduszu na nagrody za osiągnięcia dydaktyczno-
wychowawcze nauczycieli w szkołach i placówkach prowadzonych
przez Powiat Bieszczadzki.

Głos zabiera Wicestarosta Pan Zygmunt Krasowski
Zarząd Powiatu na poprzedniej sesji przedstawił Radzie Powiatu
do uchwalenia projekt uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu
dla nauczycieli, który funkcjonował w poprzednim roku bez
zastrzeżeń. Jednak w podjętej uchwale dopatrzono się uchybienia
w § 8 i zostało wszczęte postępowanie przez Wojewodę odnośnie
unieważnienia tej uchwały.
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W związku z powyższym proponuje się uchylić poprzednią
uchwałę i podjąć kolejną wprowadzając zmianę poprzez
wykreślenie w § 8, ust. 3.
Wiceprzewodniczący Rady Pan Stanisław Kaczmaryk
Czy ktoś z Państwa radnych ma jakieś wnioski i uwagi odnośnie
tego projektu uchwały?

Głos zabiera Radny Pan Marek Andruch
Nie jestem do końca przekonany, że wycofanie z regulaminu
godzin łączonych było do końca słuszne, proponuję aby za jakiś
czas powrócić do tego tematu.
Proszę również Zarząd Powiatu o przygotowanie na kolejną Sesję
wstępnej kalkulacji waloryzacji dodatków dla nauczycieli i jakie
będą z tego skutki finansowe.

Wiceprzewodniczący Rady Pan Stanisław Kaczmaryk
Czy ktoś z Państwa radnych ma jeszcze jakieś wnioski i uwagi
odnośnie tego projektu uchwały?
W związku z tym, że więcej wniosków i uwag nie było
Wiceprzewodniczący odczytał projekt uchwały 1 następnie
przystąpiono do głosowania.
Udział w głosowaniu wzięło 11 radnych.
Uchwała została podjęta jednogłośnie. Uchwała w załączeniu.

Ad. 5, pkt.3

Wiceprzewodniczący Rady Pan Stanisław Kaczmaryk
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. podjęcie
uchwały w sprawie ustalenia regulaminu określającego
wysokość stawek oraz szczegółowe warunki przyznawania
dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, szczegółowe warunki
obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny
ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz wysokość
i warunki wypłacania nagród ze specjalnego funduszu na nagrody
za osiągnięcia dydaktyczno-wychowawcze nauczycieli w szkołach
i placówkach prowadzonych przez Powiat Bieszczadzki

Wiceprzewodniczący Rady Pan Stanisław Kaczmaryk
Czy ktoś z Państwa radnych ma jakieś wnioski i uwagi odnośnie
tego projektu uchwały?
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W związku z tym, ze
Wiceprzewodniczący odczytał
przystąpiono do głosowania.

wniosków
projekt

l uwag
uchwały i

nie było
następnie

Udział w głosowaniu wzięło 11 radnych.
Uchwała została podjęta jednogłośnie. Uchwała w załączeniu.

Ad. 5, pkt.4

Wiceprzewodniczący Rady Pan Stanisław Kaczmaryk
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. podjęcie
uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Ustrzykach Dolnych
z realizacji zadań w 2009 r. oraz wykazu potrzeb w zakresie
pomocy społecznej na 2010 rok.

Głos zabiera Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy
Rodzinie Pani Jowita Lach
Zgodnie z art. 112 ust. 12 ustawy o pomocy społecznej z dnia
12 marca 2004 r. przesłane zostało państwu radnym coroczne
sprawozdanie z działalności Centrum oraz Wykaz Potrzeb
w zakresie pomocy społecznej.
Jeśli są jakieś pytania odnośnie sprawozdania to chętnie
odpowiem.

Wiceprzewodniczący Rady Pan Stanisław Kaczmaryk
Czy ktoś z Państwa radnych ma jakieś wnioski i uwagi odnośnie
tego projektu uchwały?
W związku z tym, że wniosków l uwag nie było
Wiceprzewodniczący odczytał projekt uchwały i następnie
przystąpiono do głosowania.
Udział w głosowaniu wzięło 11 radnych.
Uchwała została podjęta jednogłośnie. Uchwała w załączeniu.

Ad. 5, pkt.5

Wiceprzewodniczący Rady Pan Stanisław Kaczmaryk
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. podjęcie
uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały w sprawie
określenia zadań na które przeznaczone zostały środki
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób niepełnosprawnych
w planie finansowym dla Powiatu Bieszczadzkiego na 2010 rok.
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Głos zabiera Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy
Rodzinie Pani Jowita Lach
Wstępny projekt podziału środków finansowych jaki państwo
wcześniej otrzymaliście w budżecie PFRON dla powiatu
bieszczadzkieeo na rok 2010 został zaakceptowany przez Zarząd
Powiatu oraz Komisję Zdrowia i Polityki Społecznej.
Zaznaczam również że w tym roku mamy na zadania o 65 tys. zł
mniej niż w ubiegłym roku.

Wiceprzewodniczący Rady Pan Stanisław Kaczmaryk
Czy ktoś z Państwa radnych ma jakieś wnioski i uwagi odnośnie
tego projektu uchwały?
W związku z tym, że wniosków 1 uwag nie było
Wiceprzewad iczący odczytał projekt uchwały i następnie
przystąpiono do głosowania.
Udział w głos waniu wzięło 11 radnych.
Uchwała została podjęta jednogłośnie. Uchwała w załączeniu.

Ad. 5, pkt.6

Wiceprzewod iczący Rady Pan Stanisław Kaczmaryk
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. podjęcie
uchwały w sprawie uchwalenia programu współpracy Powiatu
Bieszczadzkiezo w 2010r. z organizacjami pozarządowymi oraz
podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24
kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego
i o wolontariacie.

Głos zabiera an Krzysztof Gąsior - Starosta
Proponuje sic przyjąć projekt uchwały w sprawie uchwalenia
programu współpracy Powiatu Bieszczadzkiego w 201 ar.
z organizacjami pozarządowymi. Jest to jedna z uchwał która
musi być corc.cznie uchwalana.

Wiceprzewo iczący Rady Pan Stanisław Kaczmaryk
Czy ktoś z Pa -stwa radnych ma jakieś wnioski i uwagi odnośnie
tego projektu uchwały?
W związku z tym, że wniosków 1 uwag nie było
Wiceprzewodi iczący odczytał projekt uchwały i następnie
przystąpiono 10 głosowania.
Udział w głosowaniu wzięło 11 radnych.
Uchwała została podjęta jednogłośnie. Uchwała w załączeniu.
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Ad. 5, pkt.7

Wiceprzewo iczący Rady Pan Stanisław Kaczmaryk
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. podjęcie
uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały w sprawie
wyrażenia zg dy na dokonanie darowizny nieruchomości na rzecz
Gminy Ustrzyki Dolne.

Głos zabiera an Krzysztof Gąsior - Starosta
Dwa lata temu przejęliśmy 1/3 budynku wraz działką przy
ul. Fabrycznej w Ustrzykach Dolnych. Po wycenie remontu tego
budynku i złoźeniu wniosku na przebudowę na mieszkania
komunalne okazało się że jest to kwota ok. 4000 tys. zł.
W obecnej chwili nie mamy żadnych środków na ten remont
w związku z tym proponuję się aby wyrazić zgodę na dokonanie
darowizny nieruchomości na rzecz Gminy Ustrzyki Dolne.

Wiceprzewo iczący Rady Pan Stanisław Kaczmaryk
Czy ktoś z Państwa radnych ma jakieś wnioski i uwagi odnośnie
tego projektu uchwały?
W związku z tym, że wniosków 1 uwag nie było
Wiceprzewodi iczący odczytał projekt uchwały i następnie
przystąpiono do głosowania.
Udział w głosowaniu wzięło 11 radnych.
Uchwała została podjęta jednogłośnie. Uchwała w załączeniu.

Ad. 5, pkt.8

Wiceprzewo iczący Rady Pan Stanisław Kaczmaryk
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. podjęcie
uchwały w 'prawie zatwierdzenia planów pracy komisji Rady
Powiatu Bieszczadzkiego.

Kolejno Prze vodniczący poszczególnych komisji przedstawiają
plany pracy.

Wiceprzewo iczący Rady Pan Stanisław Kaczmaryk
Czy ktoś z Paristwa radnych ma jakieś wnioski i uwagi odnośnie
planów pracy ?
Wniosków i uwag nie było.
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Czy ktoś z Pa rstwa radnych ma jakieś wnioski i uwagi odnośnie
tego projektu ichwały?
W związku z tym, że wniosków 1 uwag nie było
Wiceprzewodi lezący odczytał projekt uchwały i następnie
przystąpiono .0 głosowania.
Udział w głos. vaniu wzięło 11 radnych.
Uchwała zost. la podjęta jednogłośnie. Uchwała w załączeniu.

Ad. 6

Wiceprzewo .riczący Rady Pan Stanisław Kaczmaryk
Obecnie prze. hodzimy do kolejnego punktu obrad tj. Interpelacje
i zapytania ra lnych.
Interpelacji i ; .ipytań nie było.

Ad. 7

Wiceprzewo liczący Rady Pan Stanisław Kaczmaryk
Obecnie prze -hodzimy do kolejnego punktu obrad tj. wolne
wnioski i oś -iadczenia radnych.

Głos zabiera .adny Pan Franciszek Konopelski, który pyta
czy byłaby nożliwość, aby remont drogi z Chwaniowa do
Nowosielec r. zpocząć od Chwaniowa w stronę Nowosielec.

Głos zabiera an Krzysztof Gąsior - Starosta, który wyjaśnia,
że są to śro lki przeznaczone na ściśle określony cel i ściśle
określone mil isce, tam gdzie szkody powstały i nie można tego
zrmeruc.

Następnie gło zabiera Radny Pan Wiesław Stebnicki
Jakiś czas ter .u byłem po stronie ukraińskiej w Hyrowie w celach
dziennikarski 'h i otrzymałem prośbę o interwencję w sprawie
deputowaneg. Starosamborskiej Rejonowej Rady Igora
Chryniaka, l.tóry robi duże problemy ludności pochodzenia
polskiego (wyznania katolickiego) w uczęszczaniu do nowo
otwartego kościoła katolickiego odgrażając im się między innymi
iż podpali koś ciół.

Wiceprzewo. iczący Rady Pan Stanisław Kaczmaryk
Jest to bardz : delikatna i trudna sprawa, która trzeba delikatnie
rozwiązać. Na pewno tą sprawą się zajmiemy.
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Ad. 8

Wiceprzewo niczący Rady Pan Stanisław Kaczmaryk
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. zakończenie
obrad sesji.
W związku z wyczerpaniem porządku obrad zamykam XLV Sesję
Rady Powiatu.

Protokołowała Przewodniczący Rady Powiatu
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